
P R O T O K Ó Ł XVI/08
z odbytej nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Morawica

w dniu  23 kwietnia 2008 r.

Sesja rozpoczęła się o godz. 830 , a zakończono 1400. W sesji udział wzięli: Wójt

Gminy Pan Marian Buras, Sekretarz Gminy Pani Anna Kowalska, radni gminy wg załączonej

listy  obecności, Skarbnik Gminy Pani Maria Adach.

PORZĄDEK  POSIEDZENIA  SESJI:

I cześć sesji w sali konferencyjnej Urzędu Gminy:

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie kworum oraz przedstawienie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy.

3. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy podjętych na poprzedniej sesji.

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2008 rok.

5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski.

II część wyjazdowa do Gminy Sitkówka-Nowiny – godz. 10,00

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie regulaminu obrad wspólnej sesji rad gmin i stwierdzenie kworum.

3. Wybór przewodniczącego obrad.

4. Przyjęcie porządku obrad.

5. Prezentacja Programu Leader w okresie programowania 2007-2013 – przedstawiciel

ŚBRR (Świętokrzyskie Biuro Rozwoju Regionalnego).

6. Lokalna Grupa Działania „Partnerstwo Chęciny” – dotychczasowa działalność –

prezentacja.

7. Lokalna Grupa Działania „Fundacja Ziemi Morawickiej” – dotychczasowa działalność –

prezentacja.

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy do Stowarzyszenia – Lokalna Grupa

Działania.

9. Sprawy różne.



PRZEBIEG  POSIEDZENIA -  I części obrad sesji:
Ad. 1)

 Otwarcia posiedzenia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Wojtyś,

przedstawił porządek obrad do którego nie wniesiono uwag.

Obecnych na sesji 11 radnych. (nieobecni: Strąk, Osman, Stokowiec, Piwowarczyk)

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Wojtyś stwierdził prawomocność sesji w

podejmowaniu uchwał.

Ad. 2)

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Wojtyś poinformował, że zgodnie z zapisem w

Statucie Gminy Morawica protokół z sesji jest do wglądu w komórce organizacyjnej Urzędu

Gminy u Pani Heleny Piecyk. Zapytał czy są uwagi do przedstawionego protokołu.

Do protokołu uwag nie zgłoszono. Protokół z sesji Rady Gminy z  dnia 04 kwietnia 2008  r.

został przyjęty jednogłośnie.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 12

Za – głosowało 12 radnych. (nieobecni: Strąk, Osman, Piwowarczyk)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Ad. 3)

 Wójt Gminy Pan Marian Buras powiedział, że na dzisiejszej sesji nie będzie przedstawiona

informacja z realizacji uchwał Rady Gminy ponieważ sesją była niedawno, uchwały zostały

przekazane do Nadzoru i dopiero będzie ich realizacja. W związku z powyższym

sprawozdanie zostanie przedstawione na najbliższej sesji Rady Gminy.

Ad. 4)

Skarbnik Gminy Pani Maria Adach omówiła proponowane zmiany w planie budżetu ma 2008

r. Wszyscy radni otrzymali projekt uchwały dlatego też zapytała czy może są jakieś jeszcze

pytania do omówionego projektu.

Uwag nie było.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Zygmunt Domagała odczytał projekt uchwały w

sprawie zmian budżetu gminy na 2008 r.  Do przedstawionego projektu uchwały uwag nie

było.



Uchwała Rady Gminy Nr XVI/155/08 w powyższej sprawie została podjęta jednogłosnie i

stanowi załącznik do protokołu.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 14

Za – głosowało 14 radnych. (nieobecni: Osman,

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Ad. 5)

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Zygmunt Domagała powiedział, że był projektant

od gazu w Bilczy i przedstawił, że oni projektują tylko główną magistralę, a pozostałych nie,

dlatego też prosi się o zorganizowanie spotkania z projektantem i z Panem Wójtem i ustalenie

tych spraw,

Radny Stanisław Jędrzejczyk powiedział,  że  źle  są wykonane  przepusty  przy  ulicy

Spacerowej w Chałupkach. Po przejechaniu przez ten przepust zaraz się załamał, ponadto

droga mimo, że jest na gwarancji zaczyna się sypać,

Radny Stanisław Kubicki – zapytał czy było już wystosowane pismo o poszerzenie pasa

drogowego przy drodze do Nidy,

Radny Andrzej Kusak powiedział, że firma FART weszła już na ulicę Diamentową i Złotą i

podobno jest tam kolizja budowy z siecią kanalizacyjną i kolektorem burzowym.

II część obrad sesji Rady Gminy – wyjazd do gminy Sitkówka Nowiny
Ad. 1)

Otwarcia   wspólnej  sesji  w której  brali  radni  gminy Sitkówka nowiny,  Chęciny  i  Morawica

dokonał Przewodniczący Rady Gminy gospodarzy tj. Sitkówki Nowiny Pan Zbigniew Pyk.

Stwierdził prawomocność sesji w podejmowaniu uchwał, ponieważ z każdej Rady Gminy jest

odpowiednie kworum do podejmowania uchwał.

Ad. 2)

Radny Zbigniew Pyk przedstawił regulamin wspólnej sesji Rad Gmin: Chęciny, Morawica i

Sitkówka Nowiny. Do przedstawionego regulaminu uwag nie było. Przedstawiony regulamin

w załączeniu do protokołu.

Radni rady gminy w Morawicy jednogłośnie opowiedzieli się za przyjęciem regulaminu sesji.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 14

Za – głosowało 14 radnych. (nieobecni: Osman,)



Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Ad. 3)

Na przewodniczącego obrad wspólnej sesji zaproponowano Przewodniczącego Rady Gminy

Sitkówka Nowiny jako gospodarza Pana Zbigniewa Pyka. Pan Zbigniew Pyk wyraził zgodę.

Za kandydaturą Pana Zbigniewa Pyk radni Rady Gminy opowiedzieli się jednogłośnie.

Ustawowy skład Rady Gminy Morawica 15, obecnych  w trakcie głosowania 14

Za – głosowało 14 radnych. (nieobecni: Osman,)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Ad. 4)

Przewodniczący obrad sesji Pan Zbigniew Pyk przedstawił porządek obrad sesji.

Przedstawiony porządek został przyjęty jednogłośnie.

Ustawowy skład Rady Gminy Morawica15, obecnych  w trakcie głosowania 14

Za – głosowało 14 radnych. (nieobecni: Osman,)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Ad. 5 )

Pani Renata Kołodziej – przedstawiciel ŚBRR (Świętokrzyskiego Biura Rozwoju

Regionalnego w Kielcach przedstawiła prezentację Programu Leader w okresie

programowania 2007-2013.

Przedstawiono również prezentację multimedialną.

Ad. 6)

Pani Agnieszka Kułagowska – przedstawiła prezentację dotychczasowej pracy Lokalnej

Grupy Działania „partnerstwo Chęciny” na terenie gminy Chęciny.

Ad. 7)

Pan Marcin Dziewięcki – przedstawił prezentację dotychczasowej pracy Lokalnej Grupy

Działania „Fundacja Ziemi Morawickiej” na terenie Gminy Morawica.

Ad. 8)

Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Pyk przedstawił informację na temat  przystąpienia

Gminy do Stowarzyszenia – Lokalna Grupa Działania.



Poprosił aby przewodniczący poszczególnych rad gmin dokonali procedury podjęcia

stosownej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Wojtyś przedstawił projekt uchwały w sprawie

przystąpienia Gminy Morawica do Stowarzyszenia – Lokalna Grupa Działania „Perły Czarnej

Nidy” oraz udzielenia pełnomocnictwa do pełnego reprezentowania Gminy w

Stowarzyszeniu. Do przedstawionego projektu uwag nie było. Uchwała Nr XVI/156/08 w

powyższej sprawie została podjęta jednogłośnie  i stanowi załącznik do protokołu.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 14

Za – głosowało 14 radnych. (nieobecni: Osman,

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Ad. 9)

Uwag nie było.

Sesja została zakończona o godz. 14,00.

Na tym protokół zakończono i podpisano.
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